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معاون اول احمدی نژاد چقدر میهمان اوین بود
 3 سال و یک ماه و دو روز حبس

به جای 5 سال و 91 روز
معاون اول دهمین دولت کشورمان به جای تحمل 5 سال و 91 

روز حبس، پس از 3 سال و یک ماه و دو روز آزاد شد.
برای  کیفرخواست  صدور  از  پس  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
محمدرضا رحیمی در روزهای پایانی سال 9۲، پرونده معاون 
اول محمود احمدی نژاد به شعبه ۷۶ دادگاه کیفری استان تهران 

ارجاع شد.
اتهامات معاون اول دولت دهم »تشکیل یا رهبری شبکه چند 
و  رشوه«  »اخذ   ، و کلاهبرداری«  اختلاس  ارتش،  برای  نفری 

»تحصیل مال از طریق نامشروع« بود.
این شعبه به ریاست قاضی سیامک مدیرخراسانی در روزهای سوم 
و هفدهم خردادماه 93 به اتهامات رحیمی رسیدگی و در پایان او 
را به 15 سال حبس، پرداخت دو میلیارد و ۸5۰ میلیون تومان رد 

مال و یک میلیارد تومان جزای نقدی محکوم کرد.
اما رحیمی اینقدرها هم بدشانس نبود که برای این اتهامات 
15 سال را در حبس سپری کند. او به حکم اعتراض کرد، 
پرونده به شعبه 11 دیوان عالی کشور رفت و این شعبه که 
طبق ماده ۲۶۴ قانون آیین دادرسی کیفری مصوب ۷۸ صرفا 
حق »رسیدگی شکلی« و )نه ماهوی( به پرونده را داشت در 
اقدامی قابل تامل مجازات حبس او را از 15 سال، به 5 سال و 

91 روز کاهش داد.
در  احمدی نژاد  محمود  دفتر  بعد،  روز  سه  دو  تنها  هرچند 
اطلاعیه ای خطاب به مردم ایران، اتهامات معاون اول دولت  دهم را 
مربوط به دولت خود ندانست و تاکید کرد که اتهامات محمدرضا 
رحیمی دستمایه حملات گسترده و بی محابا علیه دولت های نهم 

و دهم شده است.
در  و  نگذاشت  پاسخ  بی  را  اطلاعیه  این  نیز  رحیمی  البته 
محکوم  »رحیمی  که  گفت  احمدی نژاد  به  خطاب  نامه ای 
را  شما  بیگاه  و  گاه  آبروبری های  و  لجبازی ها  امروز، چوب 

می خورد«
راهی   93/11/۲۶ تاریخ  در  رحیمی  محمدرضا  حال  هر  به 
اوین شد تا مجازات 5 سال و 91 روز حبس خود را تحمل 
کند اما طبق اعلام مصطفی محبی مدیرکل زندان های استان 
تهران، محمدرضا رحیمی در روز ۲۸ اسفند سال 9۶، یعنی 
پس از تحمل سه سال و یک ماه و دو روز - بدون احتساب 
مرخصی هایش - و با استفاده از »نظام آزادی مشروط« از زندان 

آزاد شده است.
بر همین اساس نگاهی هم به ماده مربوط به »آزادی مشروط« 
در قانون مجازات اسلامی مصوب 9۲ خواهیم داشت تا ببینیم 

محمدرضا رحیمی با چه شرایطی از زندان آزاد شده است.

ماده 5۸ قانون مذکور در این زمینه مقرر داشته است:
در مورد محکومیت به حبس تعزیری، دادگاه صادر کننده حکم 
می تواند در مورد محکومان به حبس بیش از ده سال پس از 
تحمل نصف و در سایر موارد پس از تحمل یکسوم مدت مجازات 
به پیشنهاد دادستان یا قاضی اجرای احکام با رعایت شرایط زیر 

حکم به آزادی مشروط را صادرکند:

الف- محکوم در مدت اجرای مجازات همواره از خود حسن 
اخلاق و رفتار نشان دهد.

ب- حالات و رفتار محکوم نشان دهد که پس از آزادی، 
دیگر مرتکب جرمی نمی شود.

پ- به تشخیص دادگاه محکوم تا آنجا که استطاعت دارد 
ضرر و زیان مورد حکم یا مورد موافقت مدعی خصوصی را 

بپردازد یا قراری برای پرداخت آن ترتیب دهد.
ت- محکوم پیش از آن از آزادی مشروط استفاده نکرده 

باشد.

با توجه به این ماده می توان نتیجه گرفت که محمدرضا رحیمی 
در زمان تحمل یک سوم مدت زمان حبسش، در زندان خوش 
اخلاق بوده، حالات و رفتارش نشان می داده که پس از آزادی، 
دیگر مرتکب جرمی نمی شود و ضرر و زیان مورد حکم را پرداخته 

یا گفته است که آن را خواهد پرداخت.
نکته جالب توجه این بود که خبر آزادی محمد رضا رحیمی در 
روز دستگیری سعید مرتضوی و انتقال او به اوین منتشر شد و 
حال باید دید دادستان پیشین تهران که اتفاقا مجازات 5 سال 
حبس او به اتهام معاونت در قتل عمد نیز در دادگاه تجدیدنظر 
به دلیل اظهار ندامت به دو سال کاهش یافته است، چه مدت در 

زندان خواهد بود.

عضو کمیته تعیین مصادیق مجرمانه معتقد است 
مهاجرت مقامات از تلگرام به پیام رسان های داخلی 

باعث از بین رفتن انحصار می شود.
به گزارش دنیای هوادار، رمضانعلی سبحانی فر 
فناوری  و  ارتباطات  وزیر  صحبت های  تایید  با 
اطلاعات مبنی 1۰ برابر شدن گرایش مردم به 
برخی از پیام رسان  های داخلی، گفت: این صحبت 

کاملا درست و بجا است آمار نشان می دهد اقبال 
مردم در روزهای اخیر از پیام رسان های داخلی 

زیاد شده است.
نماینده مردم سبزوار در مجلس شورای اسلامی 
افزود: مهاجرت مقامات از تلگرام به پیام رسان های 
داخلی باعث از بین رفتن انحصار می شود زمانی 
که صداو سیما با 3 میلیون عضو کانال خود را به 

پیام رسان داخلی انتقال می دهد مسلما می تواند 
در تشویق مردم به استفاده از پیام رسان داخلی 

موثر باشد.
وی با بیان اینکه مردم از کانال ها برای آگاه شدن 
استفاده می کنند و زمانی که دستگاه های اجرایی 
کانال های خود را به پیام رسان های داخلی منتقل 
کنند مردم نیز برای مطلع شدن به شبکه های 

کرد:  خاطرنشان  می پیوندند،  داخلی  اجتماعی 
خوشبختانه دستگاه های مختلف و مقامات در حال 

کوچ از تلگرام به پیام رسان های داخلی هستند.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس تاکید 
کرد: پیام رسان های داخلی ظرفیت مناسبی برای 
افزایش تعداد کاربران خود دارند و هر روزه این 

ظرفیت افزایش می یابد.

عضو کمیته تعیین مصادیق مجرمانه در پایان با 
بیان اینکه مرکز ملی فضای مجازی 5 پیام رسان 
داخلی را تایید کرده است، افزود: پیام رسان های 
داخلی ویسپی، آی گپ، گپ، بیسفون پلاس و 

سروش مورد تایید قرار گرفته است. / خانه ملت

معاون وزیر نفت در امور گاز می گوید حذف آبونمان 
از سوی  امسال  بودجه  قانون  در  بودجه  میزان  و 
شرکت ملی گاز پذیرفتنی نیست و بدون تامین 

منابع مالی قادر به اجرای پروژه ها نخواهیم بود.
به گزارش دنیای هوادار و به نقل از وزارت نفت، 
حمیدرضا عراقی درباره بودجه شرکت ملی گاز ایران 
برای اجرای پروژه های این شرکت گفت: پروژه های 
شرکت ملی گاز تنها در صورت تامین منابع مالی 

اجرا خواهد شد.

وی افزود: شرکت ملی گاز در پنج سال اخیر از محل 
بودجه بند »ق« تبصره ۲ بودجه سال 93 کل کشور 
موفق به گازرسانی به بیش از 1۲ هزار روستا شده 
امسال اصلاح  بودجه  قانون  است، در صورتی که 
نشود، شرکت ملی گاز قادر به انجام وظایف خود 

نخواهد بود.
مدیرعامل شرکت ملی گاز با اشاره به مذاکرات انجام 
شده میان این شرکت و کمیسیون انرژی مجلس 
مالی شرکت  منابع  تامین  درباره  اسلامی  شورای 

ملی گاز، اظهار کرد: بودجه ای که امسال برای ما 
در نظر گرفته شده، از سوی شرکت ملی گاز قابل 
قبول نیست و نمی توانیم پروژه ها را بر اساس این 

بودجه اجرا کنیم.
معاون وزیر نفت در امور گاز با اشاره به حذف آبونمان 
از قبوض گاز مشترکان که پارسال با حکم دیوان 
عدالت اداری اجرایی شد، توضیح داد: حذف آبونمان 
از سوی شرکت ملی گاز پذیرفتنی نیست، زیرا بدون 

منابع مالی نمی توانیم به کار خود ادامه دهیم.

وی تاکید کرد: مجلس و دولت می دانند که شرکت 
ملی گاز در پنج سال اخیر به دلیل داشتن نیروی 
انسانی متخصص و متعهد و نیز به دلیل تامین منابع 
مالی از محل بند »ق« تبصره ۲ قانون بودجه سال 
93، شرکت موفقی در انجام وظایف خود بوده است، 
اما کمبود منابع مالی سبب توقف این شرکت در 
انجام  حال  در  اکنون  شد.  خواهد  طرح ها  اجرای 
بودجه حذف شده  تا  هستیم  دولت  با  مذاکراتی 

آبونمان را از محل دیگری تامین کنیم.

است  مصمم  دولت  کرد:  اعلام  دادگستری  وزیر 
امسال بیش از یک میلیون فرصت شغلی در کشور 

برای جوانان بیکار و جویای کار ایجاد کند.
روز  آوایی  علیرضا  سید  به گزارش دنیای هوادار، 
بدون  ملکان  اداری  شورای  نشست  در  دوشنبه 
توضیح بیشتر در این باره ، مردم را ولی نعمت و 
صاحب اصلی انقلاب و نظام برشمرد و گفت: نباید 
لحظه ای از خدمت به این ملت، به ویژه خانواده شهدا 

غافل شد.

وی با اشاره به خشکسالی و کم آبی های اخیر در 
به  بارندگی در کشور نسبت  امسال  کشور گفت: 
پارسال بیش از ۴5 درصد کاهش یافته از این رو باید 
با مدیریت اصولی و استفاده بهینه از منابع موجود، 

میزان بهره وری ارتقا یابد.
نشست  در  هم  ملکان  فرماندار  خانی،  محمدباقر 
اجرای  برای  اعتبار  کمبود  ملکان،  اداری  شورای 
حوزه  در  آب  مصرف  سازی  بهینه  طرح های 
کشاورزی، پرداختن نکردن غرامت بیمه محصولات 

کشاورزی و بی توجهی به قلعه بختک لیلان با 3 
هزار سال قدمت را از جمله مشکلات شهرستان 

اعلام و بر حل آن ها تاکید کرد.
حجت الاسلام حافظ زمانی امام جمعه ملکان هم با 
بیان اینکه حدود 3۰ درصد از طرح احداث بزرگترین 
مصلای جنوب استان در این شهرستان با هزینه کرد 
5۰ میلیارد ریال انجام شده است، افزود: روند اجرای 
این طرح به کندی پیش می رود و برای تکمیل آن 

به بیش از 1۰۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز است.

وزیر دادگستری هنگام ورود به ملکان با حضور در 
مزار شهدای این شهرستان به مقام شامخ شهدا ادای 

احترام کرد.
وزیر دادگستری در جریان این آیین بر لزوم مقام 
سازی واحد های مسکونی هم تاکید کرد و افزود: 
از آنجایی که کشور ما در منطقه ای زلزله خیز قرار 
گرفته از این رو نیاز است علاوه بر استفاده از مصالح 
مرغوب، برساخت و ساز ها نظارت کافی و جدی هم 

انجام شود.

نماینده سبزوار در مجلس: 

دستگاه های اجرایی به پیام رسان های داخلی کوچ کنند
مردم هم به آن سمت می روند

محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه که 
به منظور شرکت در اجلاس عالی رتبه 
»صلح پایدار« به نیویورک سفر کرده 
است، با همتای بلژیکی خود دیدار و 
گفتگو کرد. در این دیدار طرفین در 

روابط  موضوعات  مهمترین  خصوص 
دوجانبه و تحولات منطقه ای و بین 

المللی گفتگو و تبادل نظر کردند.
بلژیک  و  ایران  خارجه  امور  وزیران 
در این دیدار ضمن اشاره به اهمیت 

گسترش روابط دوجانبه بویژه افزایش 
سرمایه گذاری ها در ایران، بر ضرورت 
از  برجام  های  طرف  همه  پایبندی 
جمله اروپا و آمریکا به تعهدات خود، 

تاکید کردند.

 ظریف با وزیر خارجه بلژیک دیدار کرد

 بدون منابع مالی نمی توانیم به کار خود ادامه دهیم

شرکت ملی گاز ایران: حذف آبونمان پذیرفتنی نیست 

وزیر دادگستری: 

دولت مصمم به ایجاد یک میلیون شغل است

به گزارش دنیای هوادار، به نقل از مهر 
معاون  با  دیدار  در  نجفی  محمدعلی 
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به ضرورت 
ایجاد  برای  مناسب  زمین  اختصاص 
شهرک دانش بنیان در استان البرز، گفت: 
دانش بنیان  شهرک های  راه اندازی  با 
فارغ التحصیلان  برای  اشتغال  بستر 

فراهم می شود.
وی بابیان اینکه البرز نوپا نیازمند توجه 
خود  زیرساخت های  ارتقا  برای  ملی 
است، افزود: اکنون بسیاری از ادارات و 
دستگاه های استان اجاره نشین هستند و 

مکان مناسبی برای استقرار ندارند.
دارای  البرز  داد:  ادامه  البرز  استاندار 
تجارت  بخش  در  بزرگی  ظرفیت های 
راه اندازی  و  ایجاد  با  امر  این  که  است 
پایانه صادراتی تسهیل و تسریع می شود 
و  راه  وزارت  انتظار می رود که  ازاین رو 

شهرسازی در این روند همراهی لازم را 
داشته باشد.

زمین  اکنون  اینکه  بابیان  نجفی 
دائمی  نمایشگاه  ایجاد  برای  مناسب 
استان اختصاص پیداکرده است، گفت: 
توانمندی های البرز در حوزه های مختلف 
نیازمند فضایی برای معرفی است که این 
ایجاد سایت نمایشگاهی دائمی  با  امر 
استان بهتر و بیشتر تحقق پیدا می کند.

و  علم  قطب  به عنوان  البرز  افزود:  وی 
بنابراین  شناخته شده  کشور  فناوری 
ضرورت دارد بستری برای ایجاد شهرک 

دانش بنیان مهیا شود.
شهرک های  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
قشر  اشتغال  زمینه  دانش بنیان 
فراهم  را  فرهیخته  و  تحصیل کرده 

می کند.
وزارت کشور  رویکرد  بیان داشت:  وی 

مبنی برای گسترش فضاهای عمومی 
برای بهره برداری مردم، بسیار ارزشمند 
و حائز اهمیت است و این امر اکنون در 
تأثیرگذار  استان بسیار  بخش سلامت 

خواهد بود.
اقدامات  علی رغم  اکنون  افزود:  نجفی 
قابل توجهی که در دولت تدبیر و امید 
و  بهداشت  سرانه های  افزایش  برای 
درمان البرز صورت گرفته همچنان از 
میانگین کشوری فاصله بسیاری داریم 
با  بخش  این  تقویت  درصدد  ازاین رو 
اختصاص فضای مناسب از سوی وزارت 
راه و شهرسازی و سرمایه گذاری بخش 

خصوصی در این رابطه هستیم.

استاندار البرز مطرح کرد؛
لزوم اختصاص زمین برای ایجاد

شهرک دانش بنیان در استان البرز
مشاور رئیس جمهوری با اشاره به اولین 
نشست مشترک سه قوه، عزم مشترک، 
مهم  شاخصه  را  همراهی  و  همدلی 

حاضران در این نشست توصیف کرد.
از  خود  روایت  در  آشنا  الدین  حسام 
نشست مشترک قوای مجریه، مقننه و 

قضاییه در توئیتر نوشت:
اولین نشست مشترک سه قوه معانی 
عمیق و برکات فراوانی داشت. نمایندگان 
سه فراکسیون با صریح ترین زبان ممکن 
دغدغه ها، مطالبات و ملاحظات خود را 
بیان کردند؛ پس از آن رئیس مجلس در 
سخنانی مفصل و بسیار دقیق معضلات 
کشور و کاستی های هر سه قوه را در 
تعامل با یکدیگر برشمرد. سپس رئیس 
قوه قضائیه به پیشرفت های قوه قضائیه 
در برقراری عدالت پرداخت و برای کمک 
به دولت در حل مشکلات کشور اعلام 

آمادگی کرد.
در پایان رئیس جمهوری با ارائه تحلیلی 

از شرایط جهانی، منطقه ای و ملی، به 
اختصار از سیاست های دولت در مواجهه 
با تهدیدات و توطئه های اخیر دفاع کرد 
و به اشکالات و شبهات پاسخ گفت و 
در نهایت صریحا از مجلس خواست در 
بررسی لوایح کلیدی و کارگشای دولت 

شتاب بیشتری داشته باشد.

دیروز در چهره مسئولان عزم مشترک، 
دیدار  بود.  و همراهی مشهود  همدلی 
مباحثه  و  صمیمانه  بیان  دوستانه، 
طلبگی موجب ایجاد درک مشترک از 
شرایط، مسائل و راه حلها شد. دیروز پس 
از مدتی احساس کردم که بوی بهبود ز 

اوضاع جهان می آید.«

توصیف نشست سران قوا از زبان مشاور رئیس جمهوری

آشنا: بوی بهبود ز اوضاع جهان می آید

به گزارش دنیای هوادار، شمس الله خلج پیش از 
ظهر دوشنبه در حاشیه بازدید از شهرک صنعتی 
وضعیت  به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع  در  اشتهارد 
اقتصادی کشور، اظهار کرد: باوجود همه مشکلات 
اقتصادی که گریبان گیر کشور است نمودار شهرک 

صنعتی اشتهارد مثبت است.
وی با اشاره به توسعه زیرساخت های این شهرک 
از  بیش  البرز  استان  مخابرات  گفت:  صنعتی، 
زیرساخت های  تقویت  برای  تومان  میلیارد   3۰
ارتباطی و راه اندازی فیبر نوری در این شهرک 

هزینه کرده است.
مدیرعامـل شـرکت خدماتـی شـهرک صنعتـی 
شـهرک  بزرگ تریـن  را  شـهرک  ایـن  اشـتهارد 
صنعتـی کشـور دانسـت کـه از امکاناتـی نظیـر 
اورژانـس برخوردار اسـت، گفت: درصدد هسـتیم 
یـک دسـتگاه اتوبـوس آمبولانـس به سـرانه های 

درمانـی ایـن شـهرک اضافـه کنیـم.
خلج در بخش دیگری به بوی نامطبوع تصفیه خانه 
طی  خوشبختانه  گفت:  و  کرد  اشاره  شهرک  این 
سال اخیر این مشکل حل شده است همچنین برای 
تکمیل این تصفیه خانه بیش از سه میلیارد تومان 

هزینه خواهد شد.
وی با تأکید بر اینکه باید بتوانیم با تکمیل تصفیه خانه 

کنیم،  عملیاتی  را  آب  بازچرخانی  فرایند  شهرک 
گفت: با پیگیری های انجام شده این مهم در آینده ای 

نزدیک انجام می شود.

راه اندازی گمرک در شهرک صنعتی اشتهارد به 
اشتغالزایی کمک می کند

مدیرعامل شرکت خدماتی شهرک صنعتی اشتهارد 
این شهرک  به لزوم راه اندازی گمرک در  ادامه  در 
این مهم  تحقق  برای  و گفت:  اشاره کرد  صنعتی 
جلسات متعددی با مسئولان شهرستان، استان و 

کشوری انجام شده است.
صنعتی  شهرک  در  گمرک  اگر  کرد:  تأکید  خلج 
اشتهارد راه اندازی شود می توان به توسعه صادرات 

امیدوار بود.
وی اضافه کرد: با راه اندازی گمرک و اعمال معافیت 
مالیاتی برای واحدهای شهرک صنعتی اشتهارد برای 

پنج هزار نفر اشتغال ایجاد می شود.
صنعتی  شهرک  خدماتی  شرکت  مدیرعامل 
کمبود  به  اشاره  با  دیگری  بخش  در  اشتهارد 
و  کرد  اشاره  اشتهارد  شهرستان  در  آبی  منابع 
گفت: سال گذشته توانستیم یک حلقه چاه در 
را  کم آبی  تا مشکلات  این شهرستان حفر شد 

کمتر شاهد باشیم.

لغـو معافیـت  باعـث  محاسـبه شـعاع هوایـی 
مالیاتـی واحدهـای تولیـدی شـهرک صنعتـی 

اشـتهارد شـده اسـت
فعال  واحدهای   مهم  مشکل  به  اشاره  با  خلج 
واحدهای  گفت:  اشتهارد،  صنعتی  شهرک های 
این شهرک صنعتی به دلیل قرار گرفتن در شعاع 
خارج از 1۲۰ کیلومتر از پایتخت قبلًا از پرداخت 
مالیات ماده 13۲ معاف بودند ولی طی چند سال 
گذشته به دلیل محاسبه شعاع هوایی این معافیت 

برداشته شده است.
وی با تأکید بر اینکه همین امر باعث شده بسیاری 
از صاحبان فعال این شهرک تصمیم به خروج از این 
منطقه را بگیرند که این زنگ خطری برای مسئولان 
حوزه صنعت به شمار می آید، گفت: متأسفانه برخی 
فعالیت  مشغول  شهرک  این  در  ملی  برندهای  از 
هستند اگر این مشکل حل نشود مجبور به کوچ 

اجباری می شوند.
مدیرعامـل شـرکت خدماتی شـهرک  صنعتی 
اشـتهارد بابیـان اینکه مدیران اسـتانی به جد 
پیگیـر لغـو مصوبـه عـدم معافیـت واحدهای 
هسـتند،  اشـتهارد  صنعتـی  شـهرک های 
گفـت: امیـد داریم ایـن مهم بـه زودی محقق 

مهر شـود./ 

در جمع خبرنگاران مطرح شد؛
لزوم راه اندازی گمرک در شهرک صنعتی اشتهارد

به گزارش دنیای هوادار، وزیر راه و شهرسازی با اشاره 
به راهکارهای موجود برای تحریک بخش تقاضای 
مسکن گفت: روشی که من پیگیری کردم این بود 
که به سراغ پس انداز برویم. در این روش هرکه پس 
انداز کرد بر مبنای آن تسهیلات دریافت می کند. 
پیشتر که در وزارت مسکن و شهرسازی فعال بودم 
نیز این اقدام صورت گرفت. هنگامی که در سال ۷۲ 
این اقدام آغاز شد، تعداد پس انداز کنندگان تقریبا 
۲۰۰۰ نفر بودند. این رقم در سال ۸۴ رسید به 3 

میلیون نفر رسید.
آخوندی افزود: در این روش تلاش بر این است که 
قیمت تمام شده پول را برای بانک کاهش دهیم. 
فردی که با استفاده از این روش پس انداز می کند، 
به ازای خواب پول سود دریافت نمی کند، بلکه امتیاز 
تسهیلات می گیرد. به این ترتیب قیمت تمام شده 
پول برای بانک کاهش می یابد و تنها به اندازه عملیات 

جاری آن می شود.
وی ادامه داد: اگر عملیات در حوزه مسکن دقیق 
طراحی نشود، در حد شعار باقی مانده و سریع 
متوقف می شود. در ایران مداخله ای بزرگتر از 
دولت  همان  در  اما  نداریم،  سراغ  مهر  مسکن 
امکان  مداخله ها  این  چون  شد.  متوقف  قبل 

تداوم ندارند.

پیشنهاد سپرده گذاری 1 میلیارد دلاری دولت 
در بانک مسکن

وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه میزان تسهیلات 
ساخت و خرید برای یک زوج در تهران 1۶۰ میلیون 
تومان است، گفت: نسبت وام به ارزش از ۷ درصد به 
۴5 تا 5۰ درصد افزایش یافته است، بنابراین متقاضی 
توانمند شده و می تواند با توان بیشتری وارد بازار 
شود. این رقم برای زوج ها در شهرهای بزرگ غیر 
از تهران 1۲۰ میلیون تومان و در شهرهای کوچک 
۸۰ میلیون تومان است. در شهرهای کوچک یک 
آپارتمان متوسط با قیمتی نزدیک به 11۰ تا 1۲۰ 
میلیون تومان معامله می شود، بنابراین ۸۰ میلیون 
تومان تسهیلات رقم بسیار بالایی به حساب می آید 
و نسبت وام به قیمت بسیار ارزشمند است. از سوی 
دیگر با توجه به اینکه سود پایین است، تسهیلات 
ارزان قیمت به شمار می رود و مقدار اقساط کاهش 

پیدا  می کند.
آخوندی بزرگترین مشکل این مدل را امکان پیشی 
انداز  از میزان پس  گرفتن میزان تعهدات دولت 
دانست و افزود: این مساله می تواند پاشنه آشیل 
این مدل باشد. برای رفع این مشکل، به رییس 
محل  از  دولت  که  شد  داده  پیشنهاد  جمهور 
بانک  در  دلار  میلیارد  یک  ملی  توسعه  صندوق 

مسکن سپرده گذاری کند.
اینکه سیاست گذاری بر سود  با اعلام  آخوندی 
ابزار دولت  و بر مدت توقف سپرده در بانک دو 
برای کنترل بخش تقاضای مسکن هستند، گفت: 
این راهکار دولت برای کنترل بخش تقاضا است. 
تصور من این است که با این روش بخش مسکن 
دارای برنامه می شود. برنامه ای که هم خانوار و هم 
دولت روی آن حساب کنند و هزینه ای را متوجه 

بودجه نکند.

وزیر راه و شهرسازی:
تحریک بخش تقاضای مسکن باید مورد توجه قرار گیرد
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ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی
wireless ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند

و خدمات تکمیلی آن

اینترنت فقط

شماره تماس:    ۷44۹۶ ۰2۱    -    3۵۶۹ ۰2۶

ورزش
این که  فوتبال درباره  فدراسیون  رییس 
سرمربی تیم   ملی امید خارجی است یا 
هم  و  خارجی  گزینه  هم  گفت :  ایرانی؟ 
این  او در پاسخ به  گزینه داخلی داریم. 
سوال که آیا جواد نکونام، علی کریمی، 

از  اسکوچیچ  و  پورموسوی  سیروس 
یا  هستند  امید  تیم   ملی  گزینه های 
خیر، گفت : این اسامی را تایید می کنم 
به علاوه این که گزینه های دیگری هم 
در این بین هستند که از این بین یک 

نفر را انتخاب می کنیم. امیدوارم همه به 
گزینه سرمربیگری تیم   ملی فوتبال امید 
کمک کنند تا موضوعی که ۴۴ سال باعث 
شده ما به المپیک نرویم، دیگر نباشد و به 

المپیک صعود کنیم.

تایید رسمی نامزدی کریمی، اسکوچیچ و نکونام برای سرمربیگری امید

مساله بدهی با ضرر مالی به یک باشگاه 
متفاوت است

فتح الله زاده: زمانی منظورش را 
شفاف تر بیان کند

علی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
اخیر  روند  درباره  فتح الله زاده 
گفت:  استقلال  تیم  بردهای 
»استقلال نتایج خیلی خوبی به 
دست آورده و برای نایب قهرمانی 
زحمت کشیده است. به نظرم باید 
این تیم به تلاشش ادامه دهد و 
همان طور که مسئولان این تیم 
قول داده اند، بتواند به عنوان دومی 

دست پیدا کند و در جام حذفی و آسیا موفق باشد.«
وی در پاسخ به این سوال که نظرش راجع به پست اینستاگرامی 
سید حسین حسینی بعد از بازی استقلال و پیکان چیست، عنوان 
کرد:»حسینی دروازه بان جوانی است و سن و سالی ندارد. او توانسته 
در رده اول دروازه بانی بایستد و به نظرم مدیریت باشگاه باید مراقب 
او باشد. او یک سرمایه ای است که پنج سال بگردید هم پیدایش 
نمی کنید. او حسینی دروازه بان جوانی است و شاید نتوانسه از عهده 
نامهربانی ها بر بیاید و مطمئنا باید به او در این وضعیت کمک کرد. 
امیدوارم افتخاری شخصا وارد شود و این مساله را حل کند. به 

هرحال یک عده منتظر لغزش حسینی هستند.«
مدیرعامل سابق استقلال درباره این که حسن زمانی اعلام کرده 
جریمه AFC را پرداخت نمی کند و »اگر قرار است او این جریمه 
را پرداخت کند، پس باید کسانی که بدهی برای باشگاه ایجاد 
کرده اند هم این بدهی ها را پرداخت کنند« چیست، گفت:»اجازه 
دهید من سوال شما را اصلاح کنم. آقای زمانی گفته اند کسانی 
که هزینه تراشی کرده اند و این مساله با بدهی فرق دارد. بدهی 
که ضرر نیست. بدهی هزینه ای است برای موفقیت. یعنی یک نوع 
سرمایه گذاری است. مثل ماشین که شما سوار می شوید و بابتش 
هزینه می کنید و وام بابتش می گیرید. برای جام گرفتن نیاز به 
هزینه دارید. یک موقع مثل الان اسپانسر چند ده میلیارد پول 
می دهد و یک زمان هم نمی دهد و شما باید خودتان پول بیاورید 
و طبیعتا بدهی هم ایجاد می شود. هزینه تراشی یعنی چیزهایی 
که لازم نیست بابتش هزینه شود. مثل مگویان که باید به او پول 
بدهند. یک موقع شما می روید جانواریو و ساموئل را می آورید که 
بهترین بازی را می کنند و پول کم می آورید و بدهی ایجاد می شود 
که این قضیه با آن مساله فرق دارد. با این حال بهتر است خود 

زمانی منظورش را شفاف تر بیان کند.«
فتح الله زاده در پایان، درباره بحث تمدید قرارداد شفر گفت:»باید با او 
صحبت کرد و به او گفت که این جا استقلال است و هواداران خواهان 
او هستند. خود شفر هم لذت دیدن این هواداران را دیده و اگر 

مذاکرات صادقانه و صمیمانه باشد، مطمئنم شفر تمدید می کند.«

خبر

بازگشت سباستین کل به بروسیا دورتموند در مقام مدیریتی
سباستین کل با امضای قراردادی از اول ژوئن ۲۰1۸ کارش را به عنوان مدیریت 

بخش فوتبال حرفه ای آغاز خواهد کرد. سباستین کل در ۲۶3 بازی بوندس لیگایی برای 
دورتموند به میدان رفته است. او سه قهرمانی بوندس لیگا، یک دوگانه داخلی و حضور 

در فینال لیگ قهرمانان اروپا را با بروسین ها تجربه کرد.

چراغ سبز فرناندو یورنته به بازگشت به اتلتیک بیلبائو
یورنته که احتمالا در پایان فصل از جمع اسپرز جدا خواهد شد، به بازگشت به بیلبائو 

چراغ سبز نشان داد و گفت:»آن جا خانه من است. اتفاقات بسیار زیبایی برای من در 
این تیم رخ داد که هرگز فراموش نخواهد شد. مطمئنا در هر زمان به پیشنهاد آن ها 

فکر خواهم کرد.«

چالهان اوعلو به بازی برابر بولونیا خواهد رسید
به گزارش اسکای، انتظار می رود هاکان چالهان اوعلو برای بازی با بولونیا، آماده 

باشد. روسونری در بازی هایی که هاکان در زمین نبود، با مشکلات زیادی مواجه 
شد و شاید بازگشت او، باعث شود گتوزو نفس راحتی بکشد. به گفته پزشکان 

میلان، وضعیت چالهان اوعلو روز به روز بهتر می شود.

بیورن کویپرس، بایرن مونیخ-رئال مادرید را سوت می زند
قاضی جدال کلاسیک اروپا مشخص شد. بیورن کویپرس، داور سرشناس و باتجربه 

هلندی دیدار حساس بایرن مونیخ و رئال مادرید را سوت خواهد زد. این بازی روز 
چهارشنبه از ساعت ۲3:15 در ورزشگاه آلیانز آرنای شهر مونیخ آغاز می شود. گفتنی 

است که این بیست و پنجمین رویارویی بایرن و رئال خواهد بود.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

دیگه چه خبر؟

آسیلیو: ایکاردی و اسپالتی
در اینتر می مانند

پیرو آسیلیو، مدیر ورزشی اینتر در مصاحبه ای گفت:»بدرست است 
که همیشه ایکاردی و پریشیچ برای تیم گل می زنند اما به اعتقاد 
من این دو بازیکن کسانی هستند که باید برای تیم گلزنی کنند و 
این کار را به خوبی انجام می دهند. کسب سهمیه لیگ قهرمانان 
اروپا، عاملی تعیین کننده در حفظ اسپالتی و ایکاردی نیست. می 
خواهیم برنامه طولانی مدت باشگاه را همراه با حفظ اسپالتی طرح 
ریزی کنیم و حفظ مائورو ایکاردی نیز هدفی در این راستاست. 
اسپالتی و ایکاردی، دو ستون مهم آینده اینتر هستند. عدم کسب 
سهمیه لیگ قهرمانان، تغییرات زیادی در شرایط ما به وجود نمی 
اورد. باید این فصل را از چند جنبه بررسی کنیم. از نظر پرستیژ و 
جنبه اقتصادی، کسب سهمیه لیگ قهرمانان تقویت مهمی برای 

تیم خواهد بود.«

پوگبا: من و مورینیو
با هم مشکلی نداریم

پوگبا در این فصل در چند بازی نیمکت نشین شده و گمانه 
زنی هایی هست مبنی بر اینکه او با مورینیو و تصمیماتش به 
از جمع شیاطین  تابستان  مشکل خورده و شاید در همین 

سرخ جدا شده و راهی تیم دیگری شود. 
او اما چنین چیزی را رد کرد و گفت:»من هیچ مشکلی با مورینیو 
ندارم و فکر نمی کنم او هم مشکلی با من داشته باشد. او در تیم 
بزرگی چون منچستریونایتد مرا به عنوان کاپیتان در ترکیب قرار 
می دهد و مسئولیت هایی به من محول می کند. من بازیکنم و 
می خواهم در هر بازی بهترین نمایشم را داشته باشم. او مربی 
است و باید تصمیم بگیرد. منِ بازیکن هم تصمیماتش را می پذیرم 
و باید در زمین پاسخ بدهم. من اکنون در منچستریونایتد هستم 

و تنها به زمان حال فکر می کنم«

توتی: لیورپول یک الگو و کلوپ از 
بهترین مربیان دنیاست

فرانچسکو توتی که حالا در کادر مدیریتی رم مشغول به کار است، 
به زودی باید برای مصاف با لیورپول به آنفیلد بیاید. تیمی که 
تاکنون 5 بار مقابل رم به میدان رفته و رکورد 3 برد، یک مساوی 
و یک شکست را دارد. مهم ترین برد آنها نیز بدون شک در فینال 

چمپیونزکاپ سال 19۸۴ بود.
توتی درباره این دوئل می گوید:»وقتی نام لیورپول را می شنوم، به 
احترام، یک باشگاه بزرگ، هواداران فوق العاده و یک الگو برای 
پیروی فکر می کنم. علی رغم نتیجه ضعیف، خاطرات زیبایی از 
بازی در آنفیلد دارم. اتمسفر ورزشگاه، احساسات و شور و شوق 

هواداران تحسین برانگیز بود.« 
وی در آخر گفت:»کلوپ از نظر من یکی از بهترین مربیان دنیاست 

- چنین درخششی مرا شگفت زده نمی کند.«

مونیخ  بایرن  تیم  دو 
در  مادرید  رئال  و 
رفت  دور  چارچوب 
نهایی  نیمه  مرحله 
اروپا،  قهرمانان  لیگ 
از   شب  چهارشنبه 
در   ۲3:15 ساعت 
نا، ورزشگاه  آره  آلیانز 
صف  یکدیگر  مقابل  مونیخ،  بایرن  خانگی 
آرایی خواهند کرد. علاوه بر اهمیت مرحله 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان، این دیدار از چند 
جهت دیگر، اهمیت بسیاری دارد. شاید مهم 
ترین آن، این باشد که کلاسیک ترین و البته 
پرتکرار ترین رقابت میان غول های اروپایی در 
لیگ قهرمانان به شمار می رود. با احتساب 
دیدار بزرگ چهارشنبه، دو تیم بیست و پنج 
مسابقه بزرگ اروپا، معروف »دربی اروپا« را 

مقابل یکدیگر برگزار کرده اند. 
مقابل حریف  شرایطی  در  مونیخ«  »بایرن 
دیرینه اش قرار می گیرد که قهرمانی اش در 
بوندس لیگا را جشن گرفته و خود را به فینال 
جام حذفی آلمان هم رسانده است. آنها با 
تیمی کاملا آماده که طی هفته های گذشته 
به بردهای پرگلی مقابل لورکوزن، گلادباخ و 
دورتموند رسیده و به غیر از تساوی آخرشان 
مقابل سویا، تمام بازی هایش تحت هدایت 
برده  را  قهرمانان  لیگ  در  هاینکس  یوپ 
است، وارد مسابقه می شوند. بایرنی ها در 
این فصل از رقابت های لیگ قهرمانان، ۲1 

گل و 1۶ پاس گل به نام خود ثبت کرده 
اند. آنها به طور میانگین در هر بازی، 1.۴ 
شوت زده اند و در 5۶ درصد مبارزات هوایی، 

پیروز بوده اند.
کینگزلی کومان و آرتورو ویدال مصدومان 
اردوی بایرن مونیخ به حساب می آیند و به 
نظر نمی رسد در این دیدار، خبری از داوید 
آلابا و مانوئل نویر، که چند روز پیش بعد از 
ماه ها مصدومیت بالاخره به تمرینات تیمی 
بازگشت، باشد. روبرت لواندوفسکی، فرانک 
ریبری، توماس مولر، خاوی مارتینز، یاشوا 
کیمیش و متنس هوملز که در برد ابتدای 
غایب  لیگا  بوندس  در  مونیخ  بایرن  هفته 
بودند، همگی آماده حضور در مصاف بزرگ 

وسط هفته اند. 
بار در سال های 19۷۴، 19۷5،  آن ها 5 
19۷۶، ۲۰۰1 و ۲۰13 قهرمان اروپا شده 
و به همین تعداد در 19۸۲، 19۸۷، 1999، 
۲۰1۰ و ۲۰1۲ نایب قهرمانی را تجربه کرده 
پدر  حضور  روزهای  آخرین  در  آنها  است. 
معنوی شان روی نیمکت بایرن مونیخ، به 
دنبال رسیدن به ششمین قهرمانی و جدا 
به  لیورپول  و  بارسلونا  از  خودشان  کردن 

عنوان سومین تیم پرافتخار اروپا هستند.
و اما »رئال مادرید« روندی سینوسی در بازی 
های اخیرش داشته است؛ کهکشنی ها با 
وجود برد مقابل لاس پالماس، یوونتوس و 
مالاگا، مقابل اتلتیکو مادرید و اتلتیک بیلبائو 
به تساوی رسیده اند و در دیدار فوق العاده 

برنابئو،  سانتیاگو  در  یوونتوس  برابر  مهیج 
بازنده شده اند. آنها در 1۰ دیدار این فصل 
شان در لیگ قهرمانان، ۲۶ گل و 1۸ پاس 
گل ثبت کرده اند و با میانگین 1.3 شوت در 
هر مسابقه، در ۴9 درصد مبارزات هوایی هم 

پیروز بوده اند. 
مهم ترین چهره اردوی رئال مادرید، رونالدو 
است و همه انتظار دارند فوق ستاره پرتغالی 
همچنان بتواند به درخشش ادامه داده و تیمش 
را به تنها جام باقی مانده در فصل رهنمون کند. 
رئال  مورد علاقه  رقابت  اروپا  قهرمانان  لیگ 
مادرید است و آنها سال ها پیش تعداد قهرمانی 
شان در این مسابقات را دو رقمی کرده اند و به 
نظر نمی رسد هیچ تیمی در آینده حتی دور به 

گرد پای آنها در اروپا برسد. 
آن ها 1۲ بار در سال های 195۶، 195۷، 
 ،199۸  ،19۶۶  ،19۶۰  ،1959  ،195۸
 ،۲۰1۷ و   ۲۰1۶  ،۲۰1۴  ،۲۰۰۲  ،۲۰۰۰
قهرمان اروپا شده است و در 19۶۲، 19۶۴ 
است.  رسیده  قهرمانی  نایب  به  و 19۸1، 
شاگردان زین الدین زیدان با تکرار قهرمانی 
شان در فصل گذشته، یکی از رکوردهای 
مهم فوتبال اروپا را به نام خود ثبت کردند و 
الان در رسیدن به هت تریک در این رقابت 
ها، فقط چند قدم کوتاه اما سخت پیش 

رو دارند.

آمار و ارقام: 
n بایرن مونیخ به دنبال حضور در اولین 

فینال لیگ قهرمانانش بعد از ۲۰13 است. 
آنها باید با رئال مادریدی مصاف دهند که با 
فرم ایده آل کریستیانو رونالدو، هت تریک در 

قهرمانی اروپا را نشانه گرفته اند.
n مادرید در هر 5 مسابقه اخیرش مقابل 
در 1۰  آنها  ولی  شده،  پیروز  مونیخ  بایرن 
دیدار از 1۲ مسابقه اخیرشان در بازی های 
خارج از خانه لیگ قهرمانان، گل خورده اند.

n بایرن مونیخ در هیچ کدام از دیدارهای 
خانگی این فصلش در لیگ قهرمانان شکست 
نخورده و در 5 مسابقه از ۶ دیدار اخیر، کلین 
شیت کرده است. علاوه براین، آنها در 5 دیدار 
از ۸ مسابقه اخیرشان در خانه، حداقل 5 گل 

زده اند.
n این دوازدهمین مصاف دو تیم در مرحله 
 11 در  است.  اروپا  قهرمانان  لیگ  حذفی 
مصاف قبلی، ۶ بار رئال مادرید در مجموع دو 
دیدار صعود کرده است و سهم بایرن مونیخ 
هم 5 صعود بوده است. اما در مرحله نیمه 
نهایی، دو تیم ۶ مصاف با یکدیگر داشته اند 
که کفه ترازو در این مرحله به نفع بایرنی ها با 

۴ برد، سنگینی می کند. 
n سهم هر دو تیم از ۲۴ دیدار گذشته، 
11 برد بوده و دو بازی هم با نتیجه مساوی 
خاتمه یافته است. رئال مادرید 3۷ گل وارد 
که  حالی  در  نموده،  مونیخ  بایرن  دروازه 
باواریایی ها 3۶ بار قفل دروازه لوس بلانکوس 

را گشوده اند.

کلاسیک به معنای واقعی

جهان ،  تماشاگر دربی اروپا

اخبار

علی علیپور بازی با سپیدرود را از دست داد
 

برتر  لیگ  گل  آقای  مهاجم 
مصدومیت  دلیل  به  هفدهم 
پرسپولیس  همراهی  به  قادر 
در جدال پایانی برابر سپیدرود 

رشت نخواهد بود.

 عربستانی ها دوباره مشتری برانکو شدند
به نقل از روزنامه الریاضیه عربستان، 

از  پس  التعاون  باشگاه  مدیران 
ژوزه  با  مذاکره  در  شکست 
پرتغال جهت  سرمربی  گومز، 
به  تصمیم  قراردادش  تمدید 

جذب برانکو ایوانکوویچ، سرمربی 
کروات تیم پرسپولیس گرفتند.

پرداخت 1۰درصد از مبلغ قرارداد
 بازیکنان استقلال

افتخاری،  سیدرضا  که  همان طور 
مدیرعامل باشگاه استقلال اعلام 
مبلغ  از  بود،1۰درصد  کرده 
فوتبال  تیم  بازیکنان  قرارداد 
استقلال پرداخت شد. قرار است 

هم 15درصد  آینده  روزهای  در 
میزان  تا  شود  پرداخت  دیگر 

پرداختی ها به آبی پوشان به ۸۰درصد برسد.

 دروازه بان پرسپولیس شدیدا مصدوم شد
تیم  دوم  گلر  رادوشوویچ  بوژیدار 

تمرین  در  پرسپولیس  فوتبال 
عصر این تیم از ناحیه دست 
با مصدومیت شدیدی مواجه 
شد که همین موضوع باعث 
بازبماند.  از ادامه تمرین  شد 

هنوز میزان مصدومیت دقیق 
رادوشوویچ مشخص نیست.

محمد حسین 
وانشانی
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خبر

رئیس فراکسیون زنان مجلس :
نتایج عملکرد 13 ساله گشت ارشاد

با سند و مدرک گزارش شود

رئیس فراکسیون زنان مجلس شورای اسلامی درخواست کرد که 
نتایج عملکرد 13 ساله گشت ارشاد با سند و مدرک گزارش شود.

پروانه سلحشوری، رئیس فراکسیون زنان مجلس در گفت وگو با ایلنا 
با اشاره به اظهارات اخیر وزیر کشور مبنی بر اینکه »حجاب دغدغه 
دولت است« به حضور گشت ارشاد در خیابان ها اشاره کرد و گفت: 
برخی اظهاراتی می کنند، اما عملشان طور دیگر است، مگر آقای 

روحانی نگفت، بگذارید مردم زندگی کنند!
وی گفت: ما هم دغدغه حجاب را داریم، اما نه به این صورت که 
این ها دارند، یعنی ما معتقدیم هرچه برخورد ها غیرمحترمانه تر و 

سلبی تر باشد، در انتها نتیجه عکس می دهد.
این نماینده مجلس به سابقه حضور گشت ارشاد در خیابان ها اشاره 
کرد و افزود: الان 13 سال است، گشت ارشاد وجود دارد، اما چه 
جوابی توانستند بگیرند؟ چه حجاب بهتری در جامعه ایجاد شده 
است؟ آیا توانسته اند نتیجه ای دلخواه بگیرند، در این صورت آن را با 

سند و مدرک نشان دهند.
وی ادامه داد: وزیر کشور اگر دغدغه حجاب دارد، باید پس از انتشار 
فیلم اقدام اخیر گشت ارشاد با این ماموران انتظامی برخورد جدی تر 
کند. آقای روحانی هم اگر می گوید، »بگذاریم مردم زندگی کنند« در 
عمل نیز این اجازه را به مردم بدهند. پس آقای روحانی این حرف ها را 

برای چه کسی می زند؟ ای کاش اصلا این حرف را نمی زد.
سلحشوری با اشاره به مواردی که باعث نفی حقوق اولیه مردم 
شده است، گفت: با فعالان سیاسی، دانشجویان و زنان هم برخورد 

می کنند، نمی شود که با همه مردم اینطور رفتار کرد.
این نماینده مردم تهران در مجلس با بیان اینکه کشورهای دیگر 
مسلمان بدون برخورد سلبی حجاب را در کشور افزایش داده اند، 
تصریح کرد: مگر ترکیه و مالزی نیست که روز به روز تعداد 
افراد محجبه بیشتر می شود؟ اما در کشور ما این جریان کاملا 

برعکس است.
رئیس فراکسیون زنان مجلس افزود: هنوز عده ای به این نتیجه 
نرسیده اند که چهل سال از انقلاب گذشته است، چندین نسل 
گذشته است و نسل جدید تغییر کرده و مثل ما فکر نمی کند. الان 
در شهری مانند مشهد می بینیم جوانان می رقصند، فکر می کنید در 
خانه هایشان نمی توانند برقصند؟ اگر حریم مردم را تحت فشار قرار 
دهیم، نتیجه  نامطلوب می دهد و این موارد، مقاومت مردم در مقابل 

این دخالت ها است.
سلحشوری در انتها به پیشرفت های کشورهای مسلمان در حوزه 
حقوق زنان اشاره کرد و گفت: در آن ویدیو دیدیم که چطور زنان 
در مقابل زنان قرار گرفتند. نکته ای که در اینجا نادیده گرفته شده 
است، مامور زنی است که با دختر جوان برخورد می کند، او هم فقط 

تابع دستورات عمل کرده است.

خبر

زمینِ پاک یکی از شاخص های توسعه 
پایدار است

رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
را  زمین  که  گفت  پاک،  زمینِ  جهانی  روز  گرامیداشت  ضمن 

بایدبرای نسل های آینده حفظ کرد.
این  باید به  با بیان این مطلب اظهار داشت:  حسین عطایی 
نکته توجه داشته باشیم که زمین به ما نیازی ندارد بلکه این 
ما هستیم که برای ادامه حیات خود و نسل های آینده به آن 
نیازمندیم. جوامع مدرن دنیا اکنون به این باور رسیده اند که 
زمین و محیط زیستی پاک برای رشد و توسعه به مثابه آبی 
زلال برای یک ماهی در تنگی شیشه ای است و این تمثیل 
بخشی از اهمیت و جایگاه حفاظت از محیط زندگی و زیست 

بشری را به تصویر می کشد.
سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
از زمین پاک به عنوان یکی از شاخص های توسعه پایدار نام برد 
و گفت: حفظ و حراست از منابع طبیعی زمین امری مهم و قابل 
توجه به شمار می آید که لازم است مردم و مسئولین در نگهداری 

از آن همدلی داشته باشند.
این مسئول شهری افزود: سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج نیز با توسعه و گسترش پارک ها و ایجاد فضاهای 
سبز، در تلاش است محیطی آمیخته با زندگی سبز و سالم را 

ایجاد کند.
وی در این بین به نقش سازمان های مردم نهاد زیست محیطی 
نیز تاکید کرد و گفت: با توجه به اهمیت محیط زیست در زندگی 
امروز، نقش فرهنگ سازی در کاهش آسیب های حاصل از تخریب 
ها و آلاینده های رو به گسترش در شهرها، کمتر از خدمات 
دستگاه های اجرایی و شهری نبوده و می تواند در نهادینه ساختن 
باور، پاک بودن و پاک زیستن را برای نسل های آینده نقشی انکار 

ناپذیر ایفا کند.
رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
در پایان خاطرنشان کرد: روز جهانی زمین پاک در سراسر دنیا 
به عنوان نمادی از ترویج فرهنگ حفاظت و نگهداری از محیط 
زیست و محیطی که در آن زندگی بشری به رشد و بالندگی می 
رسد؛ فرصتی مغتنم برای توجه به این فرهنگ سلامت محور و 

آینده نگر است.

خبر

در گفت وگو با علیخانی مطرح شد؛
اعلام گزینه های جدی شهرداری

عضو شورای شهر تهران عارف و هاشمی را گزینه های جدی 
شهرداری از نگاه خود عنوان کرد.

اینکه هنوز  با بیان  محمد علیخانی، عضو شورای شهر تهران 
کاندیداهای  از  یک  کدام  میان  رقابت جدی  نیست؛  مشخص 
شهرداری باشد، گفت: به نظر من بهترین کاندیدا آقای هاشمی 

است.
این عضو شورای شهر در رابطه با ویژگی های گزینه مدنظرش 
گفت: نظر من روی کسانی است که بیشتر کار اجرایی کردند و در 

این حوزه توانمندی بیشتری دارند.
وی مولفه مهم دیگر در انتخاب شهردار را توجه به نتیجه استعلام 
پیش از صدور حکم وزیر کشور دانست و گفت: فراموش نکنیم که 
اگر کاندیدایی انتخاب شود، از او استعلام خواهد شد و باید پیش 
از انتخاب شهردار این مساله را مدنظر داشته باشیم تا مشکلی 

پیش نیاید.
علیخانی در رابطه با میثاق نامه ای که توسط لیست امید به امضا 
رسیده و بر اساس آن مقرر شده که هیچ کدام از اعضا از شورا 
خارج نشوند، گفت: قبول داریم که آقای هاشمی نباید از شورای 
شهر خارج شوند، اما ایشان میثاق نامه را امضا نکرده اند، اگر هم 
امضا کرده باشند دوستان میثاق نامه را منتشر کنند تا اطلاعات 

ما هم زیاد باشد.
رئیس کمیسیون حمل و نقل و ترافیک با بیان اینکه در کنار 
میثاق نامه، سوگندنامه ای هم توسط اعضا خوانده شد، افزود: این 
سوگندنامه در رتبه بالاتری نسبت به میثاق نامه قرار دارد و بر 
اساس آن باید اعضای شورا اهتمام بورزند که به رای مردم متعهد 

بوده و به آنها خدمت کنند.
وی ادامه داد: حتی اگر ایشان میثاق نامه را هم امضا کرده باشد، 
آن میثاق نامه یک توافق داخلی است. سوگندنامه و منافع مردم 

اهمیت بیشتری دارد.
علیخانی با بیان اینکه شورای شهر دیگر زمانی برایش باقی نمانده 
است، افزود: این همه وقت گذاشتیم تا آقای نجفی را انتخاب 
کنیم، هر چند ایشان گزینه مدنظر من نبود، اما ما همراهی کردیم 
تا نگویند که اختلاف نظر وجود دارد و نتیجه اش این شد که 
ایشان مریض شد و رفت و دیگر نمی توانیم دوباره وقت کشی و 

فرصت سوزی کنیم.
این عضو شورای شهر با بیان اینکه با احتساب سال آخر می توان 
گفت دو سال شورا زمان دارد، گفت: من فردا به آقایان عارف و 
هاشمی دوباره رای می دهم، بالاخره اعضا آزادند نظرشان را بگویند 

البته من اسم هفت نفر را خواهم نوشت.
وی در انتها خاطرنشان کرد: نکته دیگری که وجود دارد این است 
که این ۲۸ نفر قبل از سه شنبه نسبت به کاندیداتوری شان اعلام 
نظر کنند تا هر کس که نمی خواهد از لیست حذف شود تا برخی 

افراد فردا ناراحت نشوند که چرا اسم مان را ننوشتید.

بیان  با  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
اینکه قرار بود انتصابات و جابجایی مدیران 
گفت:  باشد،  ضرورت  حد  در  شهرداری 
توسط  گرفته  صورت  انتصابات  امیدوارم 
بر اساس کارایی  سرپرست شهرداری کرج 

باشد نه جریان های سیاسی.
بر  مبنی  خبری  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
انتصاب مشاوران سرپرست شهرداری کرج 
در خروجی پرتال های خبری منتشر شد. بر 
اساس احکام  جداگانه ای عباس سعیدی کیا، 
مصطفی سعیدی سیرایی، روح اله کیان و 
خسرو سرحدی به عنوان مشاوران سرپرست 
شهرداری کرج منصوب شدند. با خواندن این 
خبر سوال ساده ای با پاسخی سخت برای ما 
پیش آمد که آیا سرپرست شهرداری کرج 
واقعا به ۴ مشاور نیاز دارد؟ و آیا این مشاوران 
حتما و لزوما باید از طیف اصولگرا و از اعضای 
شورای چهارم باشند؟ برای پاسخ این سوال 
ساده گفت و گویی با رئیس شورای شهر کرج 
داشتیم تا بیشتر از آنچه در آنسوی پارلمان و 
مدیریت شهری می گذرد، آگاه شویم. در ادامه 

شاهد این گفتگو هستیم. 
محمد نبیونی در مورد روند انتخاب شهردار 
گفت: »اعضای شورای شهر کرج  در انتخاب 

ملی،  چهره ای  انتخاب  جای  به  شهردار 
انتخاب  استانی  چهره ای  می دهند  ترجیح 
کنند. لذا بعد از این که افراد معرفی شده 
کردند،  دفاع  خود  کار  از  جلساتی  در  و 
امیدواریم در کوتاه ترین زمان ممکن شهردار 

انتخاب شود«.
گرایش  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
اصلاح طلبی چه قدر در ملاک های انتخاب 
مشاوران  و  مدیران  آن  از  بعد  و  شهردار 
ضرایبی  »همه  گفت:  است؟  مهم  میانی 
که قبلا مطرح بود کماکان مورد نظر است 
یا  امکان  بین  این  در  است  ممکن  البته 

ضریب تحقق آنها تغییر یابد«.
سرپرست  جدید  حکم  در  که  آنجایی  از 
مشاوران،  انتخاب  برای  کرج  شهرداری 
چهارم  شورای  از  و  اصول گرا  چهره هایی 
این  در  را  نبیونی  نظر  دارند؛  حضور  نیز 
مورد جویا شدیم که در پاسخ گفت: »ما 
از مهندس احمدی نژاد درخواست کردیم 
که در حد ضرورت تغییرات را ایجاد کند 
انتصابات  برای  خودش  آینده  شهردار  تا 

تصمیم بگیرد«.
انتصاب  ضرورت  مورد  در  ما  ابهام  به  وی 
شهرداری  سرپرست  برای   )!( مشاور  چهار 

کرج گفت: »از اختیارات سرپرست است که 
مشاورینی را برای پیگیری امور مختلف و یا 
مشورت در حوزه های  گوناگون به کار گیرد. 
طبیعتا افراد انتخاب شده نیز از بدنه شهرداری 
هستند و همین که این افراد قبلا در حوزه 
شهرداری یا شورا کار کرده و تجربه ای در این 

مورد دارند، نقطه قوت محسوب می شود«.
یکی از نگرانی های طیف اصلاح طلب به روی 
کار آمدن نیروهایی از جبهه اصول گرا می باشد 
و همین اعتراضات در دوره نصیری منجر به 
شکاف پرنشدنی بین شورا و شهرداری و در 
نهایت حذف وی شد. اما در اولین انتصاب 
سرپرستی شهردار کرج  شاهد حضور مجدد 
آنها در بالاترین بخش بدنه مدیریت شهری 
هستیم. نبیونی در این مورد اذعان داشت: 
»امیدوارم جنبه های سیاسی ملاک انتخاب 
نباشد و انتصابات بیشتر بر اساس کاردانی 

افراد باشد«.
آخرین سوال ما از رئیس شورای شهر کرج 

اعلام گزینه های مورد نظر برای تصدی پست 
شهرداری کرج بود که وی در این مورد به 
صراحت اذعان داشت: »هیچ گزینه ای تاکنون 
به من اعلام نشده است و من هنوز در این 
مورد بررسی نکرده ام. اگر موردی را دوستان 
خودشان مطرح یا بررسی کرده اند، مطمئنا در 

مورد آن اظهار نظر خواهند کرد«.
به  را  از سوالاتی که ذهن شهروندان  یکی 
خود مشغول داشته این است که چه قدر 
شانس  کرج  شهرداری  کنونی  سرپرست 
تصدی شهرداری را دارد؟ نبیونی در این مورد 
گفت: »ان شاء الله همه جوان ها این شانس 

را دارند!«
تا  که  خبر  این  اعلام  ضمن  پایان  در  وی 
یک ماه آینده شهردار معرفی خواهد شد، 
ابراز امیدواری کرد فرآیند انتخاب شهردار با 
کمک رسانه ها و مردم سریع تر انجام شود و 
شهرداری خوب، جوان و با انگیزه برای اداره 

امور شهر انتخاب شود.

یک ماه زمان برای انتخاب شهردار کرج

نبیونی: امیدوارم انتصابات 
سرپرست شهرداری

 سیاسی نباشد!

کمیسیون عمران و معماری شورای اسلامی شهر 
کرج لایحه اصلاح ضوابط و مقررات طرح تفصیلی 

را مورد بررسی قرار داد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از  پایگاه اطلاع 
رسانی شورای اسلامی شهر کرج، شهرداری کرج 
در راستای جلوگیری از تخلفات ساختمانی و رفع 
مشکل دو نقشه ای بودن در نظر دارد نسبت به 
مطابق  تفصیلی  طرح  مقررات  و  ضوابط  اصلاح 
ضمائم پیوست بعد از تصویب در کمیسیون ماده 5 

شورای عالی شهرسازی و معماری ایران و همچنین 
بر  علاوه  تراکم  افزایش  از  ناشی  خدمات  بهای 
برابر تعرفه های  عوارض صدور پروانه ساختمانی 
اقدام نماید که در  مصوب شورای اسلامی شهر 

همین رابطه لایحه ای تقدیم شورا شده است.
اخذ  به شهرداری در خصوص  اختیار  »تفویض 
دیگر  عنوان  پنج«  ماده  کمیسیون  مصوبات 
لایحه ای بود که در جلسه کمیسیون قرائت شد 
نظر  تبادل  و  به بحث  اعضاء در خصوص آن  و 

کارشناسی پرداختند. همچنین نامه ای که انجمن 
تخصصی صنایع همگن آسانبر و پله برقی استان 
رئیس  قاسمی  حاجی  مهدی  به  خطاب  البرز 
کمیسیون عمران و شهرسازی شورای اسلامی 
و  شد  قرائت  نیز  بود  شده  نگارش  کرج  شهر 
مطرح  دغدغه های  و  موارد  به  مردم  نمایندگان 
شده توجه کرده و بر رفع آنها در حد امکان و 

بضاعت قانونی تاکید کردند.
شورای  معماری  و  عمران  کمیسیون  اعضای 

با بررسی چندین پرونده  پنجم کرج همچنین 
را  شهرداری  از سوی  مطرح شده  لوایح  ملکی، 
مورد بررسی قرار دادند و بر اساس صرفه و صلاح 
رأی   اعلام  آنها  خصوص  در  شهروندان  و  شهر 
کردند. اعضای کمیسیون ضمن تاکید بر تکمیل 
پروژه های نیمه تمام و توجه ویژه به کاهش ساخت 
منظر شهری،  و  ارتقاء سیما  و  غیرمجاز  و ساز 
خواستار تسریع در خدمت رسانی به شهروندان در 

مباحث عمرانی و خدماتی شدند.

در کمیسیون عمران شورای شهر کرج؛

اصلاح ضوابط و مقررات طرح تفصیلی بررسی شد 

عضو ناظر شورای شهر در سازمان حمل نقل ریلی 
شهرداری کرج از نهایی شدن قیمت گذاری جدید 
پروژه قطار شهری کرج توسط شورای عالی فنی 

کشور ظرف سه ماه آینده خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی 
خلیلی  محمدحسین  کرج؛  شهری  مدیریت 
اردکانی در خصوص آخرین وضعیت پروژه قطار 

از موضوعات مهم این  شهری کرج گفت: یکی 
پروژه یعنی قیمت گذاری جدید در شورای عالی 
فنی مطرح است و امیدواریم حداکثر ظرف سه ماه 

آینده این موضوع نهایی شود.
میلیارد  بودجه ۲۰۰  اختصاص  به  اشاره  با  وی 
مترو  به  کرج  کلانشهر   9۷ بودجه  در  تومانی 
خاطرنشان کرد: با توجه به اختصاص این بودجه 

اگر روند جذب اعتبارات اختصاص یافته به مترو 
در سفر رئیس جمهور و فروش اوراق مشارکت به 
خوبی پیش برود این پروژه ظرف 3۶ ماه آینده به 

اتمام خواهد رسید.
خلیلی اردکانی تصریح کرد: در این مدت هم پروژه 
با همه مشکلاتی که داشت متوقف نشده و در حال 
تکمیل است طوری که هم اکنون حدود 5۰۰ نفر 

در کارگاه های مترو کرج مشغول فعالیت هستند.
هر  در  کرد:  اظهار  کرج  شورای شهر  عضو  این 
حال ما در شورا و دیگر دستگاه های استانی پیگیر 
قیمت گذاری جدید شورای عالی فنی هستیم تا 

هر چه زودتر آن را اعلام کنیم.
وی در پایان از برنامه ریزی برای اتصال خط شش 

مترو تهران به خط پنج )تهران-گلشهر( خبر داد.

عضو ناظر شورای شهر در سازمان حمل نقل ریلی شهرداری کرج خبر داد

نهایی شدن قیمت گذاری جدید پروژه قطار شهری کرج ظرف سه ماه آینده 

کودکان هنرمند »خوش هنر« با رهبری 
در  ایران  از  نمایندگی  به  و  بیات  آیدین 
هجدهمین فستیوال بین المللی موسیقی 

»ژوتمِ« شهر پاریس، خوش درخشیدند.
جوان  و  نوجوان  کودک،  هنرجویان 
»خوش هنر«، تنها گروه ایرانی شرکت 
کننده در فستیوال ژوتم، علاوه بر کسب 
بزرگِ  جایزه  برنده  نخست،  رتبه  سه 

فستیوال شدند. 
در این فستیوال که طی بیست و نهم تا 
سی و یکم مارس با شرکت ۲۶ گروه از ۸ کشور ایران، روسیه، فرانسه، کره جنوبی، 
قزاقستان، ازبکستان، آلمان و ایتالیا برگزار شد، هنرجوهای خوش هنر به رهبری 
آیدین بیات در سه رده ارکستر کودکان، ارکستر ترکیبی و بهترین خواننده، صاحب 

عنوان اول شدند.
 همچنین هیئت داوران، جایزه بزرگ فستیوال را به این گروه موسیقی اهدا کرد. 
همچنین سفارت جمهوری اسلامی ایران در پاریس، ضمن تقدیر، از این گروه برای 
اجرای برنامه در مدرسه ایرانی سعدی دعوت کرد. هنرجویان آموزشگاه خوش هنر 
طی ۲ سال گذشته در فستیوال های بین المللی open spain و پراگ نیز شرکت 

و موفقیت های ارزشمندی کسب کرده اند. 

کودکان ایران در فرانسه شگفتی ساز شدند

استعفای  از  بعد  که  محمودیان«  »پویا 
»بهمن نامور مطلق« به عنوان سرپرست 
معاونت صنایع دستی را برعهده گرفت، 
سنتی  هنرهای  و  دستی  صنایع  معاون 

کشور شد.
حکمی  طی  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
رئیس  مونسان،  اصغر  علی  سوی  از 
سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری کشور، پویا محمودیان معاون 

صنایع دستی کشور شد.
او پیش از این به عنوان سرپرست دفتر صادرات، رئیس اداره ترویج معاونت صنایع 
بازرگانی  دستی، مدیر برنامه ریزی و نظارت واحد دور کاری، کارشناس مسئول 
خارجی معاونت صنایع دستی، رئیس کارگروه بین الملل معاونت صنایع دستی در 
سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری، همچنین مسئول امور بین الملل 

سازمان صنایع دستی ایران فعالیت می کرد.
محمودیان دانش آموخته کارشناسی ارشد رشته MBA از دانشگاه صنعتی شریف 
بوده و تحصیلات خود را در مقطع دکتری MBA در دانشگاه بوردو فرانسه به 
اتمام رسانده است. وی به زبان انگلیسی تسلط داشته و همچنین با زبان فرانسه 

آشنایی دارد.

صندلی صنایع دستی کشور به یک بانو رسید

در اختتامیه جشنواره پکن، مینا ساداتی 
نقش  بازیگر  بهترین  جایزه  توانست 
مکمل زن را برای بازی در فیلم سینمایی 

»تابستان داغ« به دست آورد.
از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
خبرگزاری مهر، »تابستان داغ« نخستین 
تهیه کنندگی  به  ایرج زاد  ابراهیم  ساخته 
جواد نوروزبیگی که در بخش مسابقه اصلی 
نمایش در  به  )بیجینگ(  جشنواره پکن 
آمده بود، توانست در روز اختتامیه جایزه 

بهترین بازیگر نقش مکمل زن را با بازی مینا ساداتی از آن خود کند.
»تابستان داغ« پیش از این در جشنواره های استکهلم و داکا شرکت داشته است که 
تندیس و لوح تقدیر بهترین بازیگر زن بخش مسابقه شانزدهمین فستیوال بین المللی 

داکا به طور مشترک به پریناز ایزدیار و مینا ساداتی اهدا شد.
همچنین این فیلم در سی و پنجمین جشنواره ملی فیلم فجر توانست در 13 رشته 
نامزد دریافت سیمرغ بلورین شود. پریناز ایزدیار، علی مصفا، مینا ساداتی، یسنا 
میرطهماسب، مانیا علیجانی و صابر ابر بازیگران اصلی این فیلم هستند. پخش جهانی 
فیلم سینمایی »تابستان داغ« برعهده  کمپانی Dream Lab Films به مدیریت 

نسرین میرشب است.

مینا ساداتی بهترین بازیگر جشنواره پکن شد

سردار اشتری در دیدار با اعضای کمیسیون 
امنیت ملی مجلس گفت: پلیس همواره در خط 
مقدم جبهه مبارزه با ناهنجاری هاست و باید 

طبق قانون، ماموریت خود را به انجام رساند.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از خبرگزاری 
مهر، سردار حسین اشتری در دیدار با اعضای 
کمیسیون امنیت ملی مجلس اظهار داشت: 
پلیس همواره در خط مقدم جبهه مبارزه با 
ناهنجاری هاست و باید طبق قانون، ماموریت 
از کارکنان خدوم و  انجام رساند.  به  را  خود 

متعهدی که بر مبنای قانون، ماموریت های 
خود را انجام می دهند، حمایت کرده و می 

کنیم.
وی ادامه داد: فضای آرام جامعه به گونه ای 

است که افراد با عقاید مختلف، می توانند آزادانه 
اعتراض  کامل  امنیت  و  قانون  چارچوب  در 
کنند؛ در حالی که اگر دشمن از مرزها گذشته 
و به کوچه و پس کوچه های شهرها نفوذ کرده 

بود، مجالی برای هیچ نوع اعتراضی نبود.
همچنین علاالدین بروجردی، رئیس کمیسیون 
امنیت ملی مجلس هم در این جلسه گفت: 
برخورد با بدحجابی به نفع جامعه است؛ چراکه 
با  که  است  افرادی  کمین  در  بیشتر  ناامنی 
نامناسب در جامعه ظاهر می شوند.  پوشش 
به  فرهنگی،  ناهنجاری های  ایجاد  با  دشمن 
وادادگی  نوعی  و  حجابی  بی  ترویج  دنبال 
فرهنگی است که نیاز به طراحی و برنامه ریزی 

منسجم دارد. 

در دیدار فرمانده ناجا با کمیسیون امنیتی ملی مجلس تاکید شد؛

پلیس در خط مقدم مبارزه با ناهنجاری هاست


